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ZAPYTANIE

Proszę o udzielenie informacji dotyczącej Wydziału Nadzoru Urzędu Miasta 
Szczecinek. W szczególności chciałabym uzyskać odpowiedź na pytanie, czy i w jakim 
zakresie Wydział Nadzoru przeprowadzał kontrole w SAPiK, w latach kadencji 2018- 
2024.
W ramach zapytania proszę o informację dotyczącą:

a) częstotliwości przeprowadzanych kontroli,
b) zakresu sprawdzanych obszarów działalności SAPiK,
c) wniosków i rekomendacji wynikających z przeprowadzonych kontroli,
d) kto z pracowników Wydziału Nadzoru był w zespołach kontrolnych,
e) czy nie dochodziło do możliwości wykluczenia kontrolowanej jednostki z uwagi 

na relacje łączące pracowników Wydziału Kontroli oraz pracowników SAPiK.
Proszę o udzielenie odpowiedzi na powyższe pytania w formie pisemnej.
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